

Referat - bestyrelsesmøde 9/4 kl 19:30 i foreningshuset  
Fremmødte: Jørgen J., Jørgen C., Bjarne, Niels, Henrik, Anders.

## 1. Økonomi status

- Økonomi rapport
  1. Øvrige udgifter 18.000. Hjemside start 8500 kr i opstart, forening administrator 1200 kr i drift.
- Budget 2024, gennemgået
- Kontingent for 2025 – forslag uændret kontingent. Vedtaget
- Medlems tal - Jørgen J gennemgik medlems tallet den 31/12 var vi 350, den 1/1 røg vi ned på 292, og nu er på ca. 320.
- Vi skal have set på familie-tilmeldinger og registrering af øvrige medlemmer.
- Vi prøver at iværksætte en undersøgelse om hvorfor folk melder sig ud.

## 2. Generalforsamling

- Status på kandidater (Annelone Jensen, Henrik Oskholm, Henrik Mortensen, Jan Hellen)
  1. Annelone vil gerne overtage det fulde kasserer-job.
  2. Henrik Oksholm vil gerne hjælpe som turarrangør, men ikke være med i bestyrelsen.
  3. Henrik Mortensen trækker sig, men hjælper gerne med at få forenings-administrator på plads. Anders opfordrede Henrik til at forsætte, men Henrik mener vi skal tilbage til vores rødder og sørge for det sociale, og fastholder sin beslutning.
  4. Jan Hellen, vil evt. gerne. Jørgen spørger om at han vil være revisor.
  5. Susanne Vestergård vil gerne stille op til bestyrelsen.
  6. Jørgen Castenschiold vil gerne påtage sig sekretær posten.
- Indbydelse, se forslag fra Jørgen J.
  1. Formandens beretning
  2. Regnskab
  3. Budget
  4. Vi mangler en referent. Jørgen spørger Erland.
- Dirigent Søren Arildsbo.
- Traktement : sandwich og rødvin (hvem bestiller?).
  1. Sandwich skal bestilles senest søndag aften, øl, vand og snacks
  2. Bjarne bestiller : skriv til Bjarnes mail adresser hvis sandwich ønskes.
- Forslag, ingen modtaget. Skal vi foreslå afholdelse af online-generalforsamling hvis fysisk ikke er mulig? Ja.

3. Status på Hjemmeside og forening administrator
  - Fremadrettet skal vi have en support-person til foreningsadministrator. Medlemskartotek, klubture, opsætning. Kan Susanne være en kandidat?
  - Vi skal have set på tilmeldings faktura til nye medlemmer. Der mangle konto nummer
  - Vi skal have sat kreditkort-betaling-aftale på plads. Henrik ser på det.
  - Vi skal have set på registrering af øvrige familie medlemmer.
  
4. Opfølgning Uge 7-tur
  - Udestående med faktura og betaling til Kvittfjell. De oplyste at der var en fejl og tilbød os en ekstra rabat på 30% på liftkort m.m.
  - Specificeret og uspecificeret indkvartering evalueres efterfølgende via spørgeskema. Jørgen spørger Helene.
  - Manglende medlemskaber. Jørgen J snakker med Jørgen C.
  - Endeligt regnskab
  
5. Fremtiden for klubben
  - Strategi arbejde. Det bliver en opgave for den nye bestyrelse.
  - Nyt fra LU
    1. Hørsholm golf har opsagt aftale om skiudlejning og skiløb på golfbanen. Der er stadig svamp i græsset, og bygningen skal bruges til andre formål.
    2. Vi siger tak for godt samarbejde m. Hørsholm golf.
    3. Vi skal finde en andet sted til opbevaring af langrennds-skiene. De ryger ind i træningslokalet i barakken, og Thorax-trænerne rykkes ned i hal2. LU arbejder videre på det.
  - Nyt fra AU
    1. Det gik godt til Alpint DM i Trysil i uge 12 og der var mange medaljer til Holte Ski. Vi laver en oversigt til generalforsamlingen.
  - Nyt fra HI, Idræts råd, kommunen, Ski forbund m.m.
    2. I Ski Forbundet er Lene Svanebjerg blevet sagt op. Vi har hørt at DIF forsøger at lave en samlet sekretariats-funktion.
  - Næste nyhedsbrev
    1. Sendes ud efter general-forsamlingen d. 24/4.
  - Evt.
    2. Vi har besluttet at køre videre med 2 hold. Niels har snakket med Sabine og hun vil gerne forsætte. Jørgen C snakker med Petter og Niels får det bekræftet med Sabine. Den nye bestyrelse finder en kontakt person. Niels har nævnt at vi stopper med Sabines hold m. Udgangen af april måned, det bekræfter Niels overfor Sabine. Petter forsætter til juni frem til Stk. hans (onsdag den 19 Juni).

Referent: Jørgen Jørgensen og Niels Balle.